
   

Zápis z jednání OV – Středočeská oblast 

č. 3/2021 

 

Datum konání:   18. 5. 2021    Kladno 

Přítomni:   

 Václav Drbal, předseda 

 Ing. Pavlína Bůžková, člen OV 

 Ing. Antonín Klauz, člen OV 

 Michael Moudrý, člen OV 

 Ing. Michael Veselý, člen OV 

 Jana Nosková, sekretář 

 

Program: 

1. Schváleno per rollam 

2. Vzdělávání v oblasti 

3. SCM, oblastní soustředění 

4. ZZVJ, vzdělávání 

5. Ekonomika oblasti 

6. Podnět k přešetření 

7. Ocenění a jubilanti oblasti za rok 2020 

8. Investice 

9. OM, STP paradrezura, SJL, MČR 

10.  Žádost o výjimku  

11.  Rozšíření jezdecké licence 

12.  Nový subjekt 

13.  Situace v ČJF  

14.  Body k dalšímu řešení OV 

15.  Další jednání OV 

 

 

1. Od minulého jednání OV Středočeské oblasti nebyl per rollam schválen žádný bod 

jednání. 

 



2. OV na své minulé jednání pozval pana Martina Blažka, aby s ním projednal aktuální 

novinky ve vzdělávání v ČJF a zároveň jej požádal o spolupráci v oblasti vzdělávání 

v oblasti. M. Blažek do dnešního jednání OV připravil trojici refreshingů, které se budou 

konat on-line formou:  

 

 24. 5. 2021 Jarní školení drezurních rozhodčí do stupně T, školitel G. Valeriánová, 

technické zabezpečení M. Blažek 

 25. 5. 2021 Školení drezurních rozhodčí pro stupeň GP, školitel G. Valeriánová, 

technické zabezpečení M. Blažek 

 27. 5. 2021 Školení rozhodčích – všeobecná a skoková pravidla, školitel M. Blažek, 

technické zabezpečení M. Blažek 

 2. 6. 2021 – pro velký zájem přidán nový termín - Školení rozhodčích – všeobecná a 

skoková pravidla, školitel M. Blažek, technické zabezpečení M. Blažek 

Akce byly zadány do JISu a propagovány na webu a FB oblasti sekretářkou.  

Bylo dohodnuto, že M. Blažek bude za přípravu odměněn v hodinové sazbě a ideálně na 

základě faktury svého mateřského klubu – dojedná sekretářka. 

OV podotýká, že tato školení jsou dobrovolná a vypsána členům ČJF jako služba 

veřejnosti. 

 

3. Na základě informací Mgr. Kateřiny Vašákové budou aktivity oblastního SCM - skoky 

v roce 2021 pokračovat, metodika a program se aktualizuje dle vývoje sezony, spoluúčast 

oblasti není v roce 2021 k řešení. 

OV bere na vědomí informaci o několika uvolněných místech, v případě nových doporučení 

bude informace předána dál. 

OV schvaluje žádost Veroniky Sedláčkové (J0TFB) o zařazení do celostátního SCM. Žádost 

byla sekretářkou oblasti odeslána vedoucím SCM drezura s odpovědí, že v současném 

stavu je konání drezurního SCM pozastaveno. 

Sekretářka oblasti seznámila OV s informací o výběru jezdců do celostátního SCM 

všestrannost – z naší oblasti byli vybráni N. Tarabini, V. Lindauerová, P. Kymplová, T. 

Abíková, P. Svatoňová. 

 

4. OV schválil přesun a zrušení ZZVJ: 

 5. 5. 2021 Mělník zrušeno 

 13. 5. 2021 Mělník – přesun na 20. 5. 2021, komise - M. Moudrý hl. komisař, I. 

Matoušková, J. Chvapil, Ing. P. Bůžková – komisaři 

 12. 5. 2021 Heroutice – účastníci rozděleni do dvou skupin, druhé skupině byl 

stanoven termín 21. 5. 2021, komise - Ing. A. Klauz hl. komisař, Ing. M. Veselý, J. 

Šteker - komisaři 

 9. 5. 2021 Ptýrov – přesun na 9. 6. 2021 – komise – V. Drbal hl. komisař, MVDr. M. 

Drbal Burešová, Ing. P. Bůžková – komisaři, Ing. J. Gotvald – náhr. komisař 

OV dále jednal o žádosti JK Marko o povolení ZZVJ. Předseda oblasti se zajede podívat na 

místo konání a bude informovat OV o možnosti vypsání ZZVJ. 



 

5. Ekonomika – Ing. Bůžková informovala o problémech s aktualizací rozpočtu na rok 2021 na 

základě odsouhlasených bodů na jednání Rady – s ohledem na problémy v komunikaci s p. 

Šedou bude na plánovanou schůzku 1.6. připravena správná verze zpracovaná zástupci 

oblastí, a tam předložena a finálně odsouhlasena. 

Dále bylo zmíněno, že výše prostředků pro provoz oblastí je již finální, a je možné na 

oblastní úrovni pracovat. Systém OPP nebyl schválen, pracuje se pouze na upřesní postupů 

pro oblastní SCM.  

 

6. OV obdržel od členky oblasti, paní K. D. podnět k přešetření vůči nevhodnému chování 

pana J. H. Vzhledem k tomu, že situace nemá nic společného s ČJF, zamítl OV další šetření 

a paní K. D. navrhl možnost kontaktování Policie ČR či zvážení občansko-právního sporu. 

 

7. OV znovu jednal  o možnosti předání ocenění jubilantům a umístěným v žebříčcích 

jednotlivých disciplín. Umístění by měli dostat za své výkony v roce 2020 poukázky pro 

výdej věcných cen (kategorie děti a junioři), ostatním bude zvolena jiná, operativní forma 

předání. Zvolený dodavatel, Sedlářství Libich, by dostal seznam osob včetně výše výher, 

které by měly být v poukázkách, a po doložení totožnosti si místo poukázky mohou čerpat 

zboží ve výši poukázky přímo na prodejně. Kategorie senioři by měla být vyplacena 

v penězích, formu vyplacení a předání projednal OV a dalším postupem je pověřena 

sekretářka oblasti a Ing. Bůžková. Tyto podmínky byly dohodnuty se zástupci Sedlářství 

Libich.  

Jubilantům a novým držitelům výkonnostních odznaků by OV rád předal ocenění při OM 

skoky, které by se měly konat v termínu 6. - 8. 8. 2021 ve Zduchovicích. 

 

8. V. Drbal, jako zástupce subjektu, který přebírá v rámci investičního programu fotobuňku, 

skok a vodní příkop podepsal veškeré požadované dokumenty, které sekretářka oblasti 

odeslala k rukám paní H. Richterové na ČJF. Investiční majetek (vodní příkop, skok s logem 

ČJF, fotobuňka) mu byl dodán zástupci ČJF. 

OV konstatuje, že školení na fotobuňku, které proběhlo v prostorách ČJF dne 12. 5. 2021 

od 10:00 hodin považuje OV za nedostatečné, termín byl také vybrán narychlo, 

v nevhodný čas a den. 

Sekretářka oblasti zároveň informovala OV o žádosti o první rezervaci směrem k časomíře, 

a to v termínech 1. - 6. 2021 a 29. 6. – 4. 7. 2021, Zduchovice. OV tuto žádost schvaluje, 

přepravou fotobuňky do areálu JO La-Boheme Zduchovice je pověřena sekretářka oblasti, 

stejně tak jako zajištěním a podpisem předávacího/zápůjčního protokolu. 

OV se pozastavuje nad skutečností, že výběr a nákup LED obrazovky byl uskutečněn bez 

konzultace s odborníky. Zároveň konstatuje, že do data jednání OV nebyl vybrán 

provozovatel – je vypsáno výběrové řízení. Zároveň byly sekretářkou oblasti přečteny 

nejnovější informace z ČJF ohledně LED tabulí – v současné době probíhá zkušební 

provoz, ale chybí informace o tom, kde se tabule aktuálně nacházejí (bude zaslán oficiální 

dotaz). Zájemcům z oblasti o zápůjčku těchto tabulí OV doporučuje obrátit se přímo na 

ČJF. 



 

 

9. OV jednal o termínech jednotlivých OM a schválil: 

 OM drezura + paradrezura Královice 26. 6. 2021 

 OM spřežení Čakovičky (pořadatel JK Semice) 26. – 27. 6. 2021 

 OM pony skoky + drezura Zduchovice 7. 7. 2021 drezura, 8. 7. 2021 skoky 

Ostatní OM zůstavají v původních, schválených termínech. 

OV jednal o potřebě zajištění flotů a medailí na jednotlivá OM. Zajišťuje V. Drbal. 

Dekorovací deky zajišťuje sekretářka oblasti. 

Přílohou zápisu je podrobně zpracovaná tabulka s přehledem zásadních informací pro 

každou disciplínu, návazně budou dle jejího obsahu aktualizovány STP pro OM 2021. 

Společné STP a program s pražskou oblastí budou projednány na úrovni předsedů oblastí. 

SJL – jak informovala Ing. Bůžková, pro disciplínu skoky byly spuštěny webové a FB 

stránky, budou ještě upraveny dle aktuálního vývoje. Také byl připraven vzorový rozpis 

pro pořadatele jednotlivých kol. 

Podsedlové dečky pro vítěze jednotlivých kategorií zajišťuje sekretářka oblasti. 

Zatím schválená kola SJL: 

 29. – 30. 5. Zduchovice - skoky 

 19. 6. 2021 Komárno – skoky 

 3. 7. 2021 Kolín – skoky 

 24. 7. 2021 Stará Boleslav – skoky 

OV prostřednictvím sekretářky oblasti obešle subjekty s prosbou, aby svůj zájem o start na 

MČR ve všech disciplínách nahlásili určeným vedoucím ekip a sekretářce oblasti. Jedná se 

o předběžný přehled zájmu o starty na MČR za naši oblast. 

Vedoucí ekip na jednotlivá MČR byli navrženi, a OV je potvrdí per rollam a nebo na svém 

dalším jednání. 

 

 

10.  OV se zabýval zaslanou prosbou P. Švece o zkrácení lhůty pro konání opravných ZZVJ pro 

Annu Hovorkovou (J0MVQ) o dva dny – sl. Hovorková nesložila praktickou část ZZVJ 10. 5. 

2021 ve Čtyřkolech a měla by zájem skládat opravné ZZVJ dne 8. 7. 2021 na Mělníce. 

OV této žádosti vyhovuje s tím, že možnost složení opravných ZZVJ bude o dva dny dříve 

umožněna i ostatním třem účastníkům ZZVJ Čtyřkoly, kteří u praktické části ZZVJ také 

neuspěli. Administrací je pověřena sekretářka oblasti. 

 

11.  OV schvaluje rozšíření jezdecké licence z pony na licenci na velké koně, a to na základě 

žádosti pro Rozalii Kratochvílovou (J0431), která splnila podmínky pro tuto žádost.  

 



12.  OV schvaluje registraci nového subjektu v oblasti – JK Lysá nad Labem, paní Julie 

Míchalová. 

 

13.  Středočeský OV přečetl otevřený dopis Ing. Krulicha a odpověď Ing. Plaché.  

 

Dále byl přečten upravený návrh zápisu z jednání Rady ČJF, OV opět konstatuje značné 

zpoždění a dle vyjádření V. Drbala je Zápis v rozporu s jednáním Rady. Bude řešeno na 

dalším jednání Rady ČJF. 

OV bere na vědomí datum jednání Rady ČJF, které se bude konat dne 1. 6. 2021 společně 

s jednání VV ČJF. 

 

Kategorizace kolbišť – není společenská poptávka a tak OV považuje za zbytečné tento 

model dopracovat. 

 

 

14.  Bylo konstatováno několik nedořešených témat  

 aktualizace podmínek seriálu Národní pohár ve skocích 

 Nedokončená aktualizace pravidel a legislativy (dohodnuto na jednání Rady) – 

členové OV se dohodli, že budou všechny předložené dokumenty sledovat a 

připomínkovat 

 Je nutná aktualizace seznamu komisařů ZZVJ 

 

 

15. Další jednání OV se bude konat dne 15. 6. 2021 na Kladně. 

 

 

 

 

Zapsala: Jana Nosková 


